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Plats och tid First Camp Ansia kl 17:00 – 19:00 

Beslutande Ledamöter 

Gustaf Axelsson, näringslivschef ordförande 
Roland Sjögren (KD) 
Ann-Charlotte Liljeström (S) 
Christer Normark, kommundirektör 
David Cassini Bäckström, Företagarna 
Ola Hedestig, Företagarna 
Liza Franz, Företagarna 
Annica Eklund Hedestig, Företagarna 
Zarah Munther, Företagarna 
 

Övriga närvarande  

Justerare  

Justeringens plats och tid Näringslivskontoret 
 

Underskrifter 

 Sekreterare 

 

Paragrafer 75-80 
 Marie Öhlund  

 Ordförande 

  

 Gustaf Axelsson  

 Justerare 

  

 Annica Eklund Hedestig   
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§ 75  

 
Val av justerare  

 

Beslut 

Näringslivsrådet utser Annica Eklund Hedestig till justerare. 

 

 

  



 

Lycksele Näringslivsråd 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Sida 

3(9) 

Sammanträdesdatum 

 241210 
 

 

  
 

 
 

§ 76 

 

Genomgång av föregående protokoll 

 

Beslut 

Protokollet godkänns och läggs till handlingarna.  
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§ 77 

Vad säger företagen i Lycksele kommun? Utmaningar eller 
möjligheter som kan lyftas i Näringslivsrådet.  
Varje ledamot ger en kort information. 

Ärendebeskrivning 

Branschträffen den 2/12 med fastighetsägare, handel och kommunala 

representanter var positiv med bra engagemang. 

Centrum och kommande förändringar samt trafiksituationen vid Dollarstore 

och in/utfart till centrum är aktuella frågor. 

Vad händer med gamla handelsbanken huset på torget? Kanske Popup stores 

med kända varumärken eller fine dining? Kommunen äger fastigheten och är 

lyhörd för förslag och inspel.  

En bred arbetsgrupp är skapad för att driva processen med 

centrumutveckling framåt. 

Vattenfall vind planerar en vindkraftspark i Norrbäck/Pauträsk. 

Igångsättning beräknas ske 2032. 

Vindkraftsetableringen i Vargträsk överväger att göra omtag i 

tillståndsprocessen. 

Vindkraftsbolaget Prime Capital i Vinliden/Hornmyr är i gång med arbetet. 

Regeringen föreslår i sin budgetproposition inför kommande år, att ett stöd 

motsvarande fastighetsskatten för vindkraft (0,5 procent för de flesta 

anläggningar idag) ska delas ut till kommuner som säger ja till 

vindkraftsetableringar. 

Intressant med ny industrietablering i Lycksele som skapar arbetstillfällen. 

Citat: ”Det är bra folk i Lycksele”, goda ambassadörer skapar gott anseende. 

Att Dollarstore inte är öppet nu påverkar handeln då besök av externa kunder 

har minskat. Ser fram emot att de öppnar i tillfälliga lokaler 10 januari.  

Naturligt att företag rör på sig och utvecklas. 

Lycksele har inte så besvärlig trafiksituation som vi tror, om vi tittar oss 

omkring. 

Sveriges A-kassor hade stormöte i Lycksele där kommunledningen fick 

möjlighet att presentera kommunen. 

Northvolt uppsägningarna – kan det generera kompetenstillströmning hos 

oss i Lycksele? Move Up North har varit aktiv från kommunens sida i ”Meet 

and match” träffar i Skellefteå. 
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Skolrapporter med elevresultat har presenterats på nationell nivå:   

Förbättrade resultat i landet, framför allt pojkar och matematik. Hur ser det 

ut i Lycksele?  

Kan vi visa på en bra skola får vi bra lärare. 

 

Beslut 

Näringslivsrådet tar del av informationen  
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§ 78  

 

Tema infrastruktur 
- Varje aktör förbereder inspel med koppling till dagens tema. 

 

Ärendebeskrivning 

Ett förslag med nya idéer för torget presenteras för näringslivsrådet. 

Järnvägen: Föreningen Blå Vägen har lämnat in en projektansökan där 

Västerbotniabanan ska utredas.  

Det samverkas på bred front med Kvarkenrådet och Midt Skandia för att 

jobba i samma riktning med infrastrukturfrågorna. 

Flyget är nästan tillbaka till passagerarsiffror från 2019. 

 

  

Beslut 

Näringslivsrådet tar del av informationen. 

.  
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§ 79 

Aktuell information 

 

Västerbottens Handelskammare 

- Ingen representant närvarande 

 

Lycksele kommun 

En handlingsplan för större varsel och företagsnedläggningar ska upprättas i 

kommunen.  

Utifrån en frågeställning vid senaste frukostmötet som gällde stödinsatser till 

Ukraina har kommundirektören nu dialog med några företagare för att agera. 

Samverkansteamet har bokat möten för 2025. 

Alla lägenheter är nu uthyrda i Lybos nya fastighet Vågen 5. 

Småföretagarindex visar förutsättningarna för små och medelstora företag att 

verka i landets kommuner. Syftet med rankingen är att beskriva 

förutsättningarna för företagande, snarare än att betygsätta kommunens 

verksamhet. I hela Västerbottens län är Lycksele rankad som nummer 2 av 

15 kommuner och på nationell nivå finns Lycksele på plats 30 av 290 

kommuner. 

 

Företagarna/Lycksele Handel 

Uppmanar alla att julhandla lokalt! 

Mycket välbesökt julmarknad på Gammplatsen så fler säljande aktörer hade 

kunnat vara på plats. 

 

 

 

Beslut 

Näringslivsrådet tar del av informationen.  
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§ 80 

 

Sammanträdesdatum 2025 

 

Ärendebeskrivning 

Näringslivsrådet planerar sammanträdesdatum och teman för 2025: 

Förslag på datum och teman: 

18/2 Centrumutveckling 

15/4 Extern etablering 

3/6 Klimat och hållbarhet 

26/8 Skolfrågor 

21/10 Energi 

9/12 Infrastruktur 

 

 

Beslut 

Näringslivsrådet beslutar sammanträdesplanen för 2025  
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§ 80 

 

Övriga frågor 

 

Ärendebeskrivning 

Inga övriga frågor. 

Beslut 

Näringslivsrådet avslutar sammanträdet. 

 

 


